
PROTOKÓŁ Nr 8/07

z posiedzenia Komisji Finansowo-Budżetowej Rady Gminy Mielnik
w dniu 07 grudnia 2007r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli:
1. Pan Eugeniusz Wichowski - Wójt Gminy
2. Pan Piotr Wysocki - Sekretarz Gminy
3. Pani Łarysa Kierkowicz - Skarbnik Gminy
4. Pan Tomasz Gorochowicz - Zastępca Wójta Gminy
5. Pan Stefan Troc - Przewodniczący Rady Gminy
6. Pani Halina Mirowska - Kierownik GOPS
7. Pani Beata Jonio-Nikitorowicz - inspektor w UG

Obradom  Komisji  przewodniczył  Pan  Witold  Terebun –  Przewodniczący  Komisji 
Finansowo-Budżetowej Rady Gminy.

Porządek posiedzenia:
1. Podsumowanie  pracy  Komisji  w  2007r.  i  przygotowanie  sprawozdania  z  jej 

działalności.
2. Opracowanie i przyjęcie planu pracy Komisji na 2008r.
3. Zaopiniowanie projektu budżetu gminy na 2008r.
4. Ocena wykorzystania środków na realizację inwestycji w 2007r.
5. Zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad sesji Rady Gminy.
6. Sprawy różne.

Do punktu 1.

Pan Przewodniczący Komisji przedstawił sprawozdanie z pracy Komisji w 2007r.
(w zał. na str............prot.)

Do punktu 2.

Komisja jednogłośnie, przy obecności 8 radnych, opracowała i przyjęła plan pracy na 
2008r.
Brzmi on następująco:

I kwartał 2008r.
1. Analiza wydatków związanych z realizacją zadań w zakresie gospodarki odpadami.
2. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2007r.
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3. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy.
4. Sprawy bieżące.

II kwartał 2008r.
1. Informacja o podjętych działaniach w sprawie pozyskania środków pozabudżetowych 

na zadania gminne.
2. Analiza kosztów funkcjonowania oświaty, arkusze organizacyjne.
3. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy.
4. Sprawy bieżące.

III kwartał 2008r.
1. Analiza realizacji budżetu gminy za I półrocze 2008r.(sprawozdanie).
2. Realizacja ustawy o zamówieniach publicznych za I półrocze 2008r. - informacja o 

zorganizowanych  przetargach  i  stopniu  zaawansowania  zaplanowanych  na  2008r, 
inwestycji i remontów.

3. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy.
4. Sprawy bieżące.

IV kwartał 2008r.
1. Zaopiniowanie projektów stawek podatkowych na 2009r.
2. Zaopiniowanie projektu budżetu gminy na 2009r.
3. Sprawozdanie z działalności Komisji w 2008r. i opracowanie planu pracy na 2009r.
4. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy.
5. Sprawy bieżące.

Do punktu 3.

Pan Wójt omówił projekt budżetu gminy na 2008r. oraz przedstawił radnym opinię Komisji 
Rozwoju  Gospodarczego  i  Komisji  ds.  Organizacyjnych,  Społecznych  i  Obywatelskich  w 
sprawie budżetu gminy na 2008r.

(w zał. na str.............prot.)
Poinformował, że w większości zaplanowanych na 2008r. inwestycji będziemy zabiegali o 
środki unijne,  tylko w przypadku parku, jeśli  tych  środków nie otrzymamy,  to inwestycję 
zrealizujemy z własnych środków.

Pan Adama Tobota
Należy dołożyć starań aby przed początkiem sezonu turystycznego zakończyć remont hotelu.

Pan Jan Zduniewicz
Jeśli hotel ruszy przed sezonem, to trzeba będzie zwiększyć budżet w GOKSiR, bo obecne 
środki nie wystarczą.

Pan Witold Terebun
Zaproponował zwiększenie środków na drogę Adamowo-Wilanowo.
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Pan Wójt Gminy
Wyjaśnił, że na tę drogę zaplanowano w budżecie własne środki w wysokości 500 tys.zł., o 
pozostałe środki będziemy się ubiegać z Unii. Jeśli otrzymamy je, to droga będzie robiona w 
całości, jeśli nie, to będziemy robić ją etapami, z własnych pieniędzy.

Pani Olga Pogrebniak
Stwierdziła, że II etap drogi Radziwiłłówka-Końskie Góry został bardzo źle zrobiony.
Zwróciła się z zapytaniem czy pozyskano już działki pod budowę obiektów sportowych.

Pan Jan Zduniewicz
Stwierdził, że przyczyną złego wykonania dróg jest zła jakość materiału używanego do ich 
budowy. Przy odbiorze drogi może być dobrze, potem, po opadach atmosferycznych, to się 
zmienia.  Dlatego  też  wykonawcom  dróg  trzeba  stawiać  wysokie  wymagania  co  do 
używanych do budowy materiałów.

Pan Wójt Gminy
Jesteśmy  w  trakcie  pozyskiwania  działek,  jedną  już  kupiliśmy,  pozostałe  negocjujemy  z 
właścicielami.

Pan Kazimierz Tobota
Poprosił o informację na temat projektu basenu.

Pan Wójt Gminy
Basen  będzie  odkryty,  z  możliwością  jego  przykrycia  w  przyszłości.  Myślimy  o  takim 
przykryciu, które wydłuży sezon o 2-3 miesiące.

Pan  Jan  Zduniewicz stwierdził,  że  nie  wierzy  w  możliwość  wydłużenia  sezonu 
turystycznego w Mielniku na wrzesień i październik. Można jedynie myśleć o wydłużeniu na 
maj.

Pan Adam Tobota
Stwierdził,  że  65 % dzieci  i  młodzieży  w naszej  gminie  ma  schorzenia  kręgosłupa,  przy 
leczeniu których wskazane są ćwiczenia w wodzie. Stąd całoroczny basen w Mielniku jest jak 
najbardziej wskazany.

Komisja jednogłośnie, przy obecności 8 członków Komisji, pozytywnie zaopiniowała 
projekt budżetu na 2008r. z następującymi wnioskami :

● zmniejszenie  dotacji  dla  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  o  kwotę  65  tys.złotych 
(rezygnacja z zakupu kosiarki bocznej i rozdrabniarki) i przeznaczenie tych środków 
na zakup samochodu osobowego do Urzędu Gminy.

● wprowadzenie  do  budżetu  zadania  związanego  z  modernizacją  drogi  do  gruntów 
rolnych  we  wsi  Moszczona  Królewska  w  kwocie  40  tys.złotych  (ze  względu  na 
niesprzyjające warunki atmosferyczne zadanie to nie może być zrealizowane w roku 
bieżącym).

● wprowadzenie  do  budżetu  zadania  dotyczącego  budowy  oświetlenia  ulicznego 
Homoty-Kudelicze.

(w zał. na str.............prot.)
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Do punktu 4.

Pan Tomasz Gorochowicz przedstawił ustną informację w sprawie wykorzystania środków 
na realizację inwestycji w 2007r.

Pani  Maria  Boguszewska zwróciła  się  z  zapytaniem  czy  w  2008r.  ruszy  budowa 
oczyszczalni ścieków i kanalizacji.

Pan Tomasz Gorochowicz
Może w III lub IV kwartale 2008r. rozstrzygnie się przetarg na budowę oczyszczalni, stąd nie 
wiadomo czy w 2008r. zdążymy rozpocząć prace przy jej budowie.

Komisja  jednogłośnie,  przy  obecności  8  członków  Komisji,  pozytywnie  oceniła 
wykorzystanie środków na realizację inwestycji w 2007r.

Do punktu 5.

Pan Sekretarz Gminy przedstawił i omówił projekt uchwały w sprawie uchwalenia rocznego 
programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami o których mowa w 
art.3  ust.3  ustawy  z  dnia  24  kwietnia  2003r.  o  działalności  pożytku  publicznego  i  o 
wolontariacie.

(w zał. na str............prot.)

Pan Jan Zduniewicz
Stwierdził,  że  należałoby  rozszerzyć  formę  współpracy  z  organizacjami  pozarządowymi. 
Powinna być w tym zakresie ścisła współpraca z właściwą Komisją Rady Gminy, należałoby 
opracować i wydać wspólny kalendarz imprez kulturalnych.

Komisja jednogłośnie, przy obecności 8 członków Komisji, pozytywnie zaopiniowała 
projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  rocznego  programu  współpracy  z  organizacjami 
pozarządowymi oraz z podmiotami o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 
2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie.

Pani  Halina  Mirowska przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego 
Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i  Przeciwdziałania 
Narkomanii na 2008r.

(w zał. na str............prot.)

Pan Jan Zduniewicz
Stwierdził,  że  znane  są  mu  przypadki  sprzedaży  piwa  osobom  nieletnim  w  punktach 
sprzedaży w Mielniku oraz spożywania piwa przez nieletnich w miejscu zakupu. Coś z tym 
trzeba zrobić, może uczulić wychowawców szkolnych?

Pani Halina Mirowska
Jeśli da się te sprawy udowodnić, to Komisja może skierować do sądu wniosek przeciwko 
sprzedawcy.  Z  reguły  jednak  nikt  nie  chce  tego  potwierdzić  i  takie  rzeczy  są  trudne  do 
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udowodnienia.

Pan Jan Zduniewicz
Komisja  powinna  poprosić  sprzedawców  lub  właścicieli  sklepów  do  siedziby  Komisji  i 
pouczyć w tej sprawie. Komisja powinna do programu swojego działania włączyć rozmowy 
profilaktyczne z właścicielami sklepów.

Pan Sekretarz Gminy
Poinformował,  że  Komisja  zorganizowała  szkolenie  dla  sprzedawców,  prowadziła  je 
psycholog Pani Krystyna Wolanin. Szkolenie było zamknięte, członkowie Komisji nie mogli 
w nim uczestniczyć.
Stwierdził,  że  Komisja  dysponuje  tylko  instrumentami  administracyjnymi  i  w  zasadzie 
niewiele jest w stanie zrobić.

Komisja jednogłośnie, przy obecności 8 członków Komisji, pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2008r.

Pani  Beata  Jonio-Nikitorowicz przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  regulaminu 
wynagradzania nauczycieli w szkołach prowadzonych przez Gminę Mielnik.

(w zał. na str...........prot.)

Pan Jan Zduniewicz zwrócił się z zapytaniem czy wszyscy nauczyciele otrzymują dodatek 
motywacyjny, w jakiej wysokości i czy ta wysokość jest motywacyjna.

Pani Beata Jonio-Nikitorowicz
Maksymalna wysokość dodatku motywacyjnego wynosi 20%, nie wszyscy nauczyciele mają 
dodatek,  są  one  również  zróżnicowane,  od  5  do  20%.  Co  do  skuteczności  tego  dodatku 
wiedzę w tej sprawie posiada Pani Dyrektor Zespołu Szkół.

Pan Kazimierz Tobota zgłosił następujące wnioski:
1. Obniżenie  maksymalnej  wysokości  dodatku  funkcyjnego  dla  dyrektora  z 

proponowanej kwoty 1000 złotych do 800 złotych.
2. Obniżenie  maksymalnej  wysokości  dodatku  funkcyjnego  dla  wicedyrektora  z 

proponowanej kwoty 600 złotych do 500 złotych.
3. Podniesienie wysokości dodatku za wychowawstwo z proponowanych 80 złotych do 

100 złotych.
4. Wykreślenie z załącznika nr 4 do uchwały, w par.2 punktu 3, dotyczącego sposobu 

płacenia z godziny ponadwymiarowe.

Komisja  1  głosem za,  przy  4  głosach  sprzeciwu  i  3  głosach  wstrzymujących  się 
odrzuciła wniosek nr 1.

Komisja 3 głosami za, przy 5 głosach wstrzymujących się, przyjęła wniosek nr 2.

Komisja jednogłośnie, przy obecności 8 radnych, przyjęła wniosek nr 3.
Komisja  4  głosami  za,  przy  1  głosie  sprzeciwu  i  3  głosach  wstrzymujących  się, 
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przyjęła wniosek nr 4.

Komisja  6  głosami  za,  przy  1  głosie  sprzeciwu  i  1  głosie  wstrzymującym  się, 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli 
w  szkołach  prowadzonych  przez  Gminę  Mielnik,  wraz  z  przegłosowanymi  wcześniej 
wnioskami.

Do punktu 6.

Pan Jan Zduniewicz zwrócił  się do Przewodniczącego Rady z apelem o zorganizowanie 
koledze Przewodniczącemu Komisji pomocy w prowadzeniu obrad, ponieważ obecny sposób 
prowadzenia, zdaniem większości radnych, pozostawia wiele do życzenia.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała :
Elżbieta Szymańska

               Przewodniczący Komisji

                                                                                                        Witold Terebun
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